
Interpelácia č. 29/2014   
 

3. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2014  
 

 

PhDr. Čižmár: 

Druhý taký problém, ktorým sme boli oslovení my, ako poslanci zo strany Ondovčíka z MČ 

Milhostov. Bolo nám predostreté stanovisko jeho, ako fyzickej osoby, preto by som si rád 

vypočul aj tu druhú stranu. Ide o problém, ktorý súvisí so susedstvom firmy RIRI.  

 

Ing. Princík: 

Pán Ondovčíkovi, tam má neustále spory s firmou RIRI s pánom Gibom. Sú tam už susedské 

spory, ktoré už by mal riešiť súd, ale boli sme tam, lebo napísal každému poslancovi nejakú 

sťažnosť pán Ondovčík. Firma RIRI podľa územného plánu má tam funkčné využitie územia, 

je verejná, občianska vybavenosť. S tým súhlasil aj pán Ondovčík ešte v tých prvopočiatkoch, 

že tam môže mať predajňu stavebného materiálu v jeho susedstve. Teraz pán Giba, majiteľ 

firmy RIRI tam si chcel spevniť ďalšiu plochu a to len čisto zaštrkovaním. Toto nie je žiadna 

stavba, sú to len terénne úpravy. Boli sme tam pozrieť s našim stavebným úradom, 

s pracovníčkou stavebného úradu, sú to len terénne úpravy. Pán Ondovčík nech nemá obavy, 

že tam RIRI niečo stavia.  

 

Ing. Kolesár: 

Na doplnenie, chápeme samozrejme obavy pána Ondovčíka, pretože nespríjemňuje mu 

v susedstve predajňa stavebného materiálu jeho životné prostredie, to je treba uznať. Ale jeho 

obavy z toho, že bude povolená ďalšia výstavba za jeho pozemkom sú v skutku nedôvodné, 

na toto dávame pozor, to tam nie je možné zrealizovať. Takže v tomto zmysle bol aj 

informovaný pán Ondovčík a naozaj tento prípad sledujeme ale v medziach, ktoré nám dáva 

zákon. Výstavba žiadna, ale zabrániť spevneniu plochy, žiaľ nebolo možné.  

 

Ing. Čižmár: 

Mne len išlo o stanovisko mesta. My sme boli kontaktovaní pánom Ing. Ondovčíkom, ale 

nemali sme už pohľad alebo názor tej druhej strany. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 25.6.2014 

 


